
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Finansudvalg 

Folketingets Finansudvalg har d. 20. august stillet følgende spørgsmål nr. 390 (alm. 

del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Benny Engelbrecht (S). 

Spørgsmål nr. 390: 

”Vil ministeren skønne over udgifterne ved at øge bevillingen til Statsforvaltningen 

med 5, 10 og 20 pct. Svaret bedes oplyst i mio. kr.?” 

Svar: 

Spørgsmålet forstås således, at der menes en forøgelse af Statsforvaltningens netto-

udgiftsbevilling. Af tabel 1 fremgår en oversigt over forøgelserne med udgangspunkt i 

Statsforvaltningens nettoudgiftsbevilling for 2014, som er 297,2 mio. kr. inklusiv indar-

bejdede tillægsbevillinger for 2014. 

 

 
 

Tabel 1 

Forøgelse af Statsforvaltningens nettoudgiftsbevilling 

Procent 5 pct.  10 pct.  20 pct.  

Mio. kr.  14,9 29,7 59,4 
 

 Anm.: Statsforvaltningens nettoudgiftsbevilling for 2014 inkl. indarbejdede tillægsbevillinger for 2014 er på 297,2 

mio. kr. Det bemærkes hertil, at Statsforvaltningen har andre forbrugsmuligheder end via nettoudgiftsbe-

villingen fx gebyrindtægter, forbrug af overført overskud mv.  
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